



**BOBROV**



Хафизов Тимур 7 Г

On the Bank of the bityug river, where later grew up the town in a document of 1685 mentioned Bobrovsky taxed Yurt; the name is connected with the existence in this place beaver fishery.

In 1698 this Yurt there is a village Bobrovskaya Sloboda, unofficially also called village or even a city Bobrovsk. Originally here were moved service people, then the Palace of the peasants of Yaroslavl and Kostroma provinces.

In 1707 was built the Tsar's court with loopholes and three towers.

In 1708 it was sacked by the Bobrovskoe associates Bulavin.

In 1711 part of the inhabitants razed Azov was settled in Bobrov in a special settlement called the sea of Azov.

На берегу реки Битюг, там, где позже вырос город, в документе 1685 года упоминается Бобровский откупной юрт; название связано с существованием в этом месте бобрового промысла. В 1698 году в этом юрте возникает селение Бобровская слобода, неофициально называемое также село или даже город Бобровск. Первоначально сюда были переселены служилые люди, потом дворцовые крестьяне из Ярославской и Костромской губерний. В 1707 году был построен государев двор с бойницами и тремя башнями. В 1708 году Бобровское было разграблено сообщниками Булавина. В 1711 году часть жителей срытого Азова была поселена в Боброве в особой слободе получившей название Азовская.



12.09.2014



23.08.2009 16.53



Спасибо за внимание.